
                                                                                                                                              

Protokoll  Fört vid möte med  

Nr:11 2023                     Hertsöns Områdesgrupp  

 

Datum:    Tisdag den 5 december 2023 Kl.10.00  
     

Plats:   "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1, Hertsön  
 

Närvarande: Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK  

Roger Sjöström, Sekreterare Luleå SK    

                                       Brita Ström, S-Föreningen Hertsön 

Agneta Söderberg, Hertsöns Bibliotek  

Eva Bryggman, Studiefrämjandet  

Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå 

Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken, Unga Örnar 

                                       Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken 

Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön 

Nettan Öhrvall, Rädda Barnen 

Bertil Henriksson, Frilansare 

Ulrika Enbom Karlsson, Lulebo 

 

Bilagor:  0 

 

§79 Mötets öppnande   

       Ordförande Bengt Augustsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  

 

§80 Fastställande av dagordning 

       Den förslagna dagordningen fastställs. 

 

§81 Val av sekreterare för mötet 

       Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet. 

  

§82 Föregående protokoll  

       Beslut: Protokoll Nr:10 från 2023-11-07 godkännes i befintligt skick.   

 

§83 Julmarknad 16/12 2023 

       Eva Bryggman och Ulrika Enbom informerar om Julmarknaden, som blir i en  

       mindre skala i "Aktivitetshuset Kubben" lördag den 16/12. 

       Hertsöns Bibliotek, Rädda Barnen och några säljare kommer att närvara. 

       Ingrid Brännvall och Brita Ström från Bagarstugan säljer bröd. 

       Live musik från Studiefrämjandet och Kyrkan. 

       Ulrika frågar om något LSK lag kan dela ut glögg etc. utanför ingången. 

       Bengt kollar upp det. 

 

 

     

 



§84 Hertsöns Nätverk Rapporter från Medlemsorganisationer                                                  

   a/ Brita Ström, S-Föreningen Hertsön, informerar om 

    ¤ S-Föreningen har Julfest imorgon kväll.  

    ¤ S-Föreningen har varit runt på Hertsön och knackat dörr. Bara positivt bland boenden,  

       det man klagade på var dålig snöskottning framför dörrarna. 

    ¤ Utbildning i bagarstugan nu under lördag och söndag.  

    ¤ Det skall bakas bröd till Julmarknaden den 16/12.   

 

   b/ Agneta Söderberg, Hertsöns Bibliotek informerar om  

    ¤ Man väntar på vart avspärrningarna ska bli, nu när Hertsöskolan skall börjas rivas. 

 

   c/ Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå informerar om   

    ¤ Fler människor kommer till Högmässan. 

    ¤ Så många barn som möjligt får komma till Luciakvällen, Kyrkan har kläder. 

    ¤ Man kan hämta biljetter, för Julklappar inne i stan. 

    ¤ Man skänker matkassar till behövande. 

    ¤ 60 platser finns för underhållning på Julafton. 

 

   d/ Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön, informerar om 

    ¤ Har styrelsemöte ikväll. 

    ¤ Stadgeändringar för gällande delade medlemsavgifter ska ses över. 

    ¤ Fastighetsskatten är en fråga. 

    ¤ VA-avgifterna höjs. 

 

   e/ Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, Elisabeth Bergman PRO Hertsön/Lerbäcken,   

       informerar om  

    ¤ Närmast är Julfest den 16/12 på LSK: s Kansli.  

 

   f/ Nettan Öhrvall, Rädda Barnen, informerar om   

   ¤ Samarbete med Lulebo med 1 aktivitet i veckan, nästa termin.  

   ¤ Målgruppen för aktiviteter är elever på låg och mellanstadiet.  

   ¤ Startar upp för tjejer i årskurs 7, ett ”Tjej Forum”. Skall besöka Ersboda i Umeå, och    

      deras verksamhet med ”Tjej Forum” 

   ¤ Ska ha olika aktiviteter under Jullovet. 

 

  g/ Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK informerar om 

   ¤ Efter alla tidningsartiklar så har det blivit en stor respons från både  

      privatpersoner och företag. 

 

 h/ Ulrika Enbom Karlsson, Lulebo informerar om 

   ¤ Nu ska man börja sätta upp stängsel runt Hertsöskolan.  

      Kan bli lite trångt kring centrum och trafikerat område. 

 

   i/ Bertil Henriksson, Frilansare, informerar om 

   ¤ För en hörslinga i denna lokal så vänder man sig till Pedagogiska Hörcentralen. 

      Detta görs gratis.  

 



 

 

§85 Övriga frågor  

       Möten våren 2024 

       23/1, 20/2, 19/3, 23/4 och 28/5. 

 

§86 Avslutning  

       Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och  

       förklarar mötet för avslutat. 

     

 

 

Vid Protokollet:   Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson    


